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Protokoll Lokala Brå 
 

 

Närvarande  

Ordf. Catrin Hulmarker, Kommunstyrelseordförande ☒ 

Deltagare. Ersättare ordf. Pierre Rydén, Oppositionsråd ☐ 

Sekreterare Jenny Aronsson, Folkhälsostrateg ☒ 

Deltagare Annika Strandberg, Polismyndigheten ☒ 

Deltagare Jarl Graf, Kommunala pensionärsrådet ☒ 

Deltagare Eva Ulfenborg, Kommundirektör ☒ 

Deltagare Mari-Louise Brage, Barn- och utbildning  ☐ 

Deltagare Charlotte Warling, Socialtjänsten ☐ 

Deltagare Lars Emilsson, Nattvandrarna  ☒ 

Deltagare Christer Svensson, Kultur, Turism och Fritid ☒ 

Deltagare Erik Eriksson, Wennergrens ☒ 

Deltagare Per Roslund, Hjo Folkhögskola ☐ 

Deltagare Petra Gustafsson, Hotell Bellevue ☒ 

Deltagare Anders Westermark, Samhällsbyggnad ☐ 

Deltagare Stefan Rosendal, Meja Lehto Västtrafik 

(Trygghetskoordinatorer) 
☐ 

 

Agenda Kommentar 
Välkomna -  Presentationsrunda för nya deltagare. Jenny Aronsson 

presenterar sig, tillträde av tjänst folkhälsostrateg 7 jan 2025. 

Statistik från Socialtjänsten, 

polisen, Västtrafik och 

brottsförebyggande 

Socialtjänst förhinder. 

Västtrafik förhinder, sekreterare Jenny har fått underlag som 

presenteras. 

Polisen redovisar statistik. 

Jenny redovisar statistik kring brottsförebyggande arbete och ger 

information om Folkhälsoplanens prioriterade områden. 

Fika  

Genomförda och planerade 

aktiviteter 

Jenny presenterar. Se vidare powerpoint. 

Diskussions- och 

informationspunkter 

Diskussion gällande motion angående motorgård med A-

traktorer. Frågan om att ta hjälp av A-traktorförare för att hålla 

uppsikt lämnas för diskussion till BRÅ.  

 

Förändring av data/brottsstatistik som delges från polis till 

kommunen. Nationell delningsmodell, den 6:e varje månad. 

 

Medborgarlöftets framtid eller omarbete. 
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Medborgarenkät och CAN. 

Laget runt  

Nästa möte Jenny återkommer med nytt datum inför hösten. 

 

 

 

 

 

Synpunkter/kommentarer 
Ämne Vad Sagesperson 

Socialtjänstens statistik Statistik från socialtjänst utgår 

pga förhinder inför dagens 

möte. 

Jenny Aronsson 

Polisens statistik Konstateras att Hjo är en trygg 

kommun. Tillgreppsbrott är 

något som är 

överrepresentativt och här 

finns kopplingar till ett flertal 

händelser avseende 

problematik kring ÅVC, 

insatser gjorda och det har 

blivit lugnare.  

 

Annika Strandberg 

Västtrafik Finns inte något att anmärka 

på, läget är för närvarande 

lugnt.  

Stefan Rosendahl 

Brottsförebyggande Det har skett en nedgång i 

antal händelser. Skadegörelse 

är den vanligaste 

händelsekategorin. 

Oregelbunden och 

situationsbaserat rapportering 

påverkar helhetsbilden. Enstaka 

individer kan påverka stora 

delar av lägesbilden. 

 

Lägesbild och årsanalys för BF-

arbetet 2024 framgår det att 

problemtrenderna är få och 

Hjo kommun är en trygg 

kommun. Säsongsbetingade 

problem. Trenderna är 

kopplade till enstaka individer, 

vuxna som ungdomar. Under 

2024 har incidenter resulterat i 

polisanmälningar, 

orosanmälningar samt 

Jenny Aronsson 
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utredningar av socialtjänsten. 

Folkhälsoplan 2025 har två 

prioriterade områden vilka är 

Goda uppväxtvillkor för barn 

och unga och ANDTS-och 

brottsförebyggande arbete.  

Diskussions- och informationspunkter 
Motion från KD gällande 

motorgård till ungdomar med 

A-traktorer samt att A-

traktorförare ska hålla uppsikt. 

Motion besvarad och lämnas 

för diskussion till BRÅ. 

Diskussion gällande motion 

genomfördes. Samlad 

bedömning från BRÅ är att ej 

använda ungdomar i detta 

avseende. Tidaholm kommun 

har tidigare haft någon liknande 

insats och information kring 

detta arbete är att det ej var 

särskilt främjande. Det blev en 

felaktig känsla att unga skulle 

verka som medhjälpare till 

polisen och sedan var det få 

som deltog. Vidare uppgav 

Kommunpolis att det kan finnas 

svårigheter gällande 

gränsdragningar, utifrån att 

ungdomar inte är fullt 

utvecklade i sitt 

konsekvenstänk.  

 

Dialog fördes också kring annat 

uppdrag kopplat till ungdomar 

och A-traktorer gällande att 

handla mat till äldre och 

leverera varorna via A-

traktorer. Denna fråga skickar 

Jenny vidare till socialtjänstens 

öppenvård med kopplingen till 

anhörigsamordnare/äldrecoatch  

Cathrin Hulmarker i dialog 

med samtliga BRÅ deltagare på 

dagens möte. 

Förändring av 

data/brottsstatistik som delges 

från polis till kommunen. 

Nationell delningsmodell, den 

6:e varje månad. 

Information, för kännedom. Jenny Aronsson och Annika 

Strandberg 

Medborgarlöftets framtid eller 

omarbete. 

Samlad bedömning från BRÅ är 

att medborgarlöfte utgår och 

samverkansöverenskommelse 

2020 revideras. Vidare finns en 

framtagen åtgärdsplan för det 

brottsförebyggande arbetet, 

vilket följs upp systematiskt. 

Jenny Aronsson och Annika 

Strandberg 

Medborgarenkät och CAN. Information, för kännedom. 

Medborgarenkät handlar om 

kommuninvånarnas upplevda 

Jenny Aronsson (CAN) och 

Annika Strandberg 

(Medborgarenkät) 
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trygghet och CAN är en 

drogvaneundersökning/ 

ANDTS-område. Till 

höst/vinter 2025 kommer 

dessa undersökningar att kunna 

presenteras. 

 

 

Laget runt 
Ämne Information Sagesperson 

Nattvandrarna Uppger att nyårsafton var stökigt på torget 

och det var ett flertal ungdomar i detta 

sammanhang. Samlad bedömning från BRÅ 

är att genomföra en kommunikationsdel 

inför kommande nyår, där information ges 

ut gällande regler kring nyårsfirande med 

koppling till fyrverkerier. Jenny tar denna 

information vidare till samhällsbyggnad. 

 

Nattvandrarna är just nu fyra personer 

som vandrar, vilket sker på fredagar kl 

20.00-24.00. 

 

Nattvandrarna ska vara aktiva i insatser på 

Trygghetsveckan och sedan sker en 

nattvandring under Valborg. 

 

 

Lars Emilsson 

Fritids- och 

ungdomsverksamhet 

 Läget är lugnt. Christer Svensson 

Ungdomsfrågor m.m.   

Information från Västtrafik Läget är lugnt. Jenny Aronsson har 

fått tagit del av 

underlag från 

trygghetskoordinator, 

Stefan Rosendahl 

Wennergrens Läget är lugnt.  

Kommunala Pensionärsrådet Uppger att det är önskvärt med 

Trygghetsvandring med koppling till 

trygghetsfrågor/belysning och äldre. Jenny 

tar denna information vidare till 

säkerhetsstrateg Julian Rittermann.  

Jarl Graf 

Hotell Bellevue Uppger att det är ett flertal barn och unga 

i mellanstadie-ålder som vistas på Hotellet 

för att spela biljard. Bra information som 

tas vidare till kultur och fritidsverksamhet.  

 

Petra Gustafsson 
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Har under perioder funnits misstankar om 

narkotikahandel på Hotellet, polisanmälan 

är gjord. 

Kommundirektör informerar Information för kännedom att det pågår en 

översyn över rådet BRÅ och 

Folkhälsorådet. Det finns ett flertal aktörer 

som sitter med i båda råden. Utifrån 

kommunens prioriterade områden och att 

det brottsförebyggande arbetet finns i 

aktuell folkhälsoplan finns det ett behov av 

att se över råden. Översynen har i syfte att 

effektivisera och det finns i dagsläget 

tydliga synergier mellan folkhälso- och 

brottsförebyggande arbete. 

Eva Ulfenborg 

 


